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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI 

ZÁPIS 
z 19. zasedání Zastupitelstva městské části Praha 17 

konaného dne 28. 6. 2017 

 
 

 
 

 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Mgr. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  

že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas 

 
 

 

 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

 

 

 
Začátek zasedání:  14:06 hod. 

Konec zasedání:  16:45 hod. 
 

 

 

 

Místo konání: Společenský sál KC Průhon, Socháňova 1220/27, Praha 17 - Řepy 

 

 

 

 

Přítomno: 22 členů ZMČ 

 

Omluven: JUDr. Kaljkovićová, MUDr. Katra (odchod v 15:40 hod) 

 

 

Ověřovatelé: J. Masopust, J. Bösser 

Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 2 Nehlasoval: 0       

 
 

 

Návrhový výbor: Ing. Števík, Ing. arch. Štěpař, MUDr. Katra 

Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 2 Nehlasoval: 0    
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Návrh programu:  

 

19.1 Kontrola zápisu 

19.2 Změny rozpočtu k 30. 6. 2017 

19.3 Zpráva o plnění rozpočtu, plánu hospodářské činnosti a vyúčtování výsledků 

hospodaření městské části Praha 17 za rok 2016 (závěrečný účet) 

19.4 Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. čtvrtletí 2017 

19.5 Schválení konečného pořadí uchazečů a výběru nejvhodnější nabídky v rámci 

veřejné soutěže na provozovatele Víceúčelového sportovního centra  

Na Chobotě 

19.6 Výpůjčka volného prostoru sloužícího k podnikání v čp. 1138 Jiránkova,  

Praha 6 – Řepy pro KC Průhon; doplnění těchto prostor do zřizovací listiny  

KC Průhon za účelem zřízení zázemí pro turistický oddíl 

19.7 Stanovisko k odejmutí pozemků parc. č. 1327/30-32 k.ú. Řepy ze svěřené 

správy MČ Praha 17 

19.8 Žádost o posun termínu úhrady kupní ceny za BJ 1136/75 Jiránkova 

 
 

•  Pevný bod - Interpelace členů ZMČ (předpokládaný čas od 14:15) 

•  Pevný bod - Náměty a připomínky občanů Řep (předpokládaný čas od 16:00) 

 

Mgr. Synková  

• navrhla doplnění programu o bod č. 9 - Stanovisko Městské části Praha 17 jako člena 

Společenství vlastníků pro dům Vondroušova 1150 - 1153, Praha 6, IČO: 28459202, 

se sídlem Praha 6, Vondroušova 1151/19, PSČ 16300, se změnou prohlášení vlastníka 

budovy v souvislosti s výstavbou zádveří u deseti bytových jednotek 

• materiál byl předložen zastupitelům ke schválení na stůl 

 

Mgr. Synková  

• oznámila zastupitelům, že jako pevný bod je na 15 hodinu pozvaná firma Infinit s. r.o., 

která se umístila na 1. místě při výběru o uchazeče pro provozování Sportovního 

centra Na Chobotě 

 

Návrh programu včetně doplněného bodu 

19.1 Kontrola zápisu 

19.2 Změny rozpočtu k 30. 6. 2017 

19.3 Zpráva o plnění rozpočtu, plánu hospodářské činnosti a vyúčtování výsledků 

hospodaření městské části Praha 17 za rok 2016 (závěrečný účet) 

19.4 Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. čtvrtletí 2017 

19.5 Schválení konečného pořadí uchazečů a výběru nejvhodnější nabídky v rámci 

veřejné soutěže na provozovatele Víceúčelového sportovního centra  

Na Chobotě 

19.6 Výpůjčka volného prostoru sloužícího k podnikání v čp. 1138 Jiránkova,  

Praha 6 – Řepy pro KC Průhon; doplnění těchto prostor do zřizovací listiny  

KC Průhon za účelem zřízení zázemí pro turistický oddíl 

19.7 Stanovisko k odejmutí pozemků parc. č. 1327/30-32 k.ú. Řepy ze svěřené 

správy MČ Praha 17 
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19.8 Žádost o posun termínu úhrady kupní ceny za BJ 1136/75 Jiránkova 

19.9 Stanovisko Městské části Praha 17 jako člena Společenství vlastníků  

pro dům Vondroušova 1150 - 1153, Praha 6, IČO: 28459202, se sídlem  

Praha 6, Vondroušova 1151/19, PSČ 16300, se změnou prohlášení vlastníka  

budovy v souvislosti s výstavbou zádveří u deseti bytových jednotek 

 
 

 

•  Pevný bod - Interpelace členů ZMČ (předpokládaný čas od 14:15) 

•  Pevný bod - Náměty a připomínky občanů Řep (předpokládaný čas od 16:00) 

 

 

Hlasování o konečné podobě programu včetně doplněného dobu: 

Pro: 22, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 

 

 
 

Interpelace členů ZMČ 

 

1) Ing. Lampert – Úprava vnitrobloku Skutecká – Laudova 

2) Ing. Lampert – Nebezpečný úsek u hřiště Laudova a věž + skluzavky  

,,U Boroviček“ 

3) Mgr. Černovský – CSZS  

4) Mgr. Černovský – KC Průhon 

5) Mgr. Černovský – Aby se v Řepích lépe žilo 

6) Mgr. Černovský – Přehled smluv MČ 

7) Mgr. Černovský – Popelník Prahy 

8) Mgr. Černovský – Kontrolní výbor 

 

 

1) Ing. Lampert – Úprava vnitrobloku Skutecká – Laudova 

• předložil v elektronické formě požadavky na opravu vnitrobloku, které jsou potřeba 

provést – jedná se o schodiště, chodníky v dezolátním stavu, není zde osvětlení, a 

chybí zde ze strany ul. Skuteckého bezbariérový přístup, chtělo by to zde umístit 

cedulky se zákazem venčení psů  

 

2) Ing. Lampert - Nebezpečný úsek u hřiště Laudova a věž + skluzavky ,,U 

Boroviček“ 

• popsal tyto dvě místa, co je zde nebezpečné, a co je potřeba to opravit 
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3) Mgr. Černovský – CSZS 

• interpelace na pí starostku, byť se to týká CSZS, již na ZMČ v lednu interpeloval 

ohledně požadavku na přehled faktur, pracovních úvazků v CSZS 

• interpelace spočívá, v tom, aby pí starostka sjednala nápravu a interpelace byla 

vyřízena  

Mgr. Synková  

• požádala o vyjádření PhDr. Kadlece - ředitele CSZS  

PhDr. Kadlec  

• faktury jsme poslali, zpracování těchto podkladů něco stojí, čili bychom mohli také 

kalkulovat ty náklady související s těmito informacemi  

• pro informace z dopisu, který byl poslán panu Mgr. Černovskému cituje poslední 

odstavec: ,,Pokud by vám příspěvková organizace sdělila jména a příjmení svých 

zaměstnanců včetně pracovního zařazení, vykonávané funkce a výše jejich platů 

porušila by tímto právo zaměstnanců na ochranu osobních údajů a vystavila by se tak 

nebezpečí uložení sankce ze strany ÚOÚ, které můžou dosáhnout až do výše 1 milionu 

korun, popřípadě postihu od inspekce bezpečnosti práce.“  

• vystoupil právní zástupce CSZS - Mgr. Vavřička  

 

4) Mgr. Černovský – KC Průhon 

• stejný problém jako u předchozího bodu, žádá nápravu za neobdržení vyžadovaných 

faktur, žádá o vyřízení interpelace z 25. 1.  

Mgr. Koutný – ředitel KC Průhon 

• všechny údaje, které chce pan zastupitel ohledně KC Průhon, jsou na ekonomickém 

odboru, protože děláme pravidelné reporty a uzávěrky, informace jsou sehnatelné, ale 

nemáme tolik lidí a tolik prostředků, abychom to všechno zavčas stihli  

MUDr. Katra  

• spokojenost občanů s KC Průhon je výborná, pokud něco není v pořádku měli by to 

všichni vědět 

Ing. Šimonová  

• odpovědi, které posílali Mgr. Černovskému, má zde k dispozici k nahlédnutí 

• jména a konkrétní výše platu za rok od roku 2013 až 2016 vyžaduje hodně práce to 

v archivu vyhledat a mohli by se vystavit žalobám ze strany zaměstnanců, proto tyto 

údaje na základě právního stanoviska neuvedli  
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5) Mgr. Černovský – Aby se v Řepích lépe žilo 

• chce se vrátit to roku 2014, kdy proběhla kampaň ,,Aby se v Řepích lépe žilo“ má 

spoustu dotazů k této souvislosti 

• domnívá se, že tato kampaň byla zneužita ve prospěch politického subjektu ODS, a že 

byla financována z prostředků MČ a v této souvislosti se chce zeptat: Kdo tuto 

kampaň schválil, kdo jí objednal, kolik to stálo, a z jakého rozpočtu byla financována 

a proč bylo k této kampani přistoupeno, jaký byl její plánovaný přínos, jak byla tato 

kampaň vyhodnocena a jak byl naplněn záměr kampaně a pak jestli považují 

zastupitelé tuto reklamní kampaň za zneužití veřejných prostředků na propagaci 

volební strany ODS a propagaci kandidátky Jitky Synkové která byla na těch 

reklamních panelech zobrazena  

• předpokládá, že tyto informace nejsou hned po ruce ale, že bude písemně vyrozuměn  

• interpeluje paní starostku a myslí si, že ostatní zastupitelé by na to neměli reagovat a 

diskutovat  

J. Masopust  

• nesouhlasí s výroky, že na to nemají zastupitelé reagovat, můžou na to reagovat 

všichni 

MUDr. Katra  

• prosí, aby všechny osobní neshody byly vynechány, a dodává, že by zastupitel měl 

chodit na akce pořádané MČ 

 

6) Mgr. Černovský – Přehled smluv MČ  

• tady by chtěl poděkovat, za komunikaci s p. tajemníkem, kdy se dohodli na zúžení 

požadavku, a v podstatě chce pochválit MČ, že toto funguje 

 

7) Mgr. Černovský – Popelník Prahy 

• inzerát v deníku Blesk a Metro – nazvaný Řepy byly plíce Prahy, teď je to popelník – 

žádá o vyjádření 

• jedná se o placené inzeráty, domnívá se, že jsou zveřejňovány nepravdivé a zavádějící 

informace a MČ by na to měla reagovat 

p. Marek  
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• nemyslí si, že by to mělo mít přímý dopad na Řepy, článek četl, nějaká paní tam 

napsala jen názor 

Vedoucí odboru výstavby 

• je to placený inzerát přímo té paní, jedná se o páru, která jde z toho komína a paní si 

na to jen stěžuje, že jí z toho komína padají saze, a nemůže větrat a všechno jí tam 

padá, takže je s tím obrovský problém, je to pouze placená inzerce té paní a není to 

žádný článek jako takový  

J. Masopust  

• my jako MČ s takovým článkem nesouhlasíme, není to pravda, to, co tam ona píše, ale 

je fakt, že to je zaplacený článek a my nemůžeme do těch novin psát ať to oni 

netisknou, hold žijeme v takové době, že když si někdo zaplatí článek, napíše v něm 

nepravdu 

M. Bartoš  

• prohlašuje, že celý tento problém vznikl zřejmě kvůli jejich SVJ, rozhodli se totiž, že 

chtějí vlastní kotelnu, a jeden z nájemníků, s tím měl problém 

 

8) Mgr. Černovský – Kontrolní výbor  

• ke kontrolnímu výboru (KV) má stejnou výtku, jako měl k předchozím bodům, žádá o 

znovu ověření informace, ohledně nezaplacení za inzerát, který neobjednal a nedluží 

za žádný inzerát  

M. Bartoš  

• členové KV, kteří jsou zde přítomní potvrdí, že se KV zabýval požadavkem 

z minulého ZMČ a tuto věc už dávno ukončil s tím, že to bylo předneseno na ZMČ, 

ale vzhledem k tomu, že kolega Černovský nebyl přítomen na ZMČ, KV s tím 

nevycházel a případ je uzavřený 

Mgr. Synková  

• informuje, že je 15 hodin, interpelace ukončuje a prosí o předřazení bodu č. 5  

• oznamuje, že uchazeče, kteří se umístili na prvním místě, pozvala a tímto je i přivítala 

na dnešním zasedání ZMČ a předala slovo na představení jejich firmy 

 
 

 

Náměty a připomínky občanů Řep 

 

• nebyly předloženy žádné dotazy občanů Řep 
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1. Kontrola zápisu 

 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu z mimoř. ZMČ 18 dne 5. 6. 2017 bez připomínek. 

 

Hlasování o zápisu: 

Pro: 14, Proti: 0, Zdržel se: 3, Nehlasoval: 4  

 

 

 
 

2. Změny rozpočtu k 30. 6. 2017 

 

 

J. Hájek 

• předkládá a seznamuje zastupitele s tímto bodem 

 

Diskuze: 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000024/2017 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

rozpočtová opatření č. 49 a 51 

 

2) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 43 - 48, 50 a 52 

 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval 1) 

 

 
 

3. Zpráva o plnění rozpočtu, plánu hospodářské činnosti a vyúčtování výsledků 

hospodaření městské části Praha 17 za rok 2016 (závěrečný účet) 

 

J. Hájek 

• předkládá a seznamuje zastupitele s tímto bodem 

 

Diskuze: 

 

M. Bartoš  

• bod 8.10 Souhrnný přehled - příjmy a výdaje fondu obnovy majetku MČ k 31. 12. 

2016 na straně 37-38 zaujala ho zde poslední cifra 332 milionů Kč  
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• předpokládal, že prodej bytů zaplatí, jak sportovní areál, tak i výstavbu DPS, ale když 

se podívá na tuto cifru, tak to horko těžko zaplatí sportovní areál  

• žádá tedy o upřesnění  

 

Ing. Kiliánová - vedoucí ekonomického oddělení  

• k tvorbě a čerpání fondu obnovy majetku se postupovalo na základě statutu pro tvorbu 

a čerpání fondu obnovy majetku, takže se postupovalo správně, a bylo to čerpáno na 

opravy, nebyl zde žádný velký investiční záměr 

• vždy, když se schvaluje závěrečný účet, což je tento předklad za každý rok, je tam 

vždy tabulka – čerpání fondu obnovy majetku, kde je jednotlivě po položkách 

vyčísleno kolik, a na co se čerpalo, a takto to bylo předloženo i v roce 2010, kdy bylo 

zdokumentováno, na co se to čerpalo  

• pokud byste to vše chtěl doložit, není problém, půjdeme do archivu a ty materiály 

Vám můžeme ofotit  

 

M. Marek 

• nemyslí si, že by se špatně připravovali, ale dodává, že například letos MČ soutěžila 

rekonstrukci venkovní kanalizace ZŠ J. Wericha, bohužel se to soutěžilo 2x a po druhé 

to vítězná firma nepodepsala  

• a proto, že by se to v létě nestihlo, nemůže se to soutěžit po třetí, ty 4 miliony nebudou 

vyčerpány letos, tohle nemohl nikdo předpokládat  

 

Ing. Števík  

• je zde těžké zavděčit se opozici, zatím co pan Bartoš říká, že jsme investovali moc a 

podle Mgr. Černovského jsme zase neproinvestovali vše 

 

J. Hájek  

• někomu vadí, že některé věci má MČ až moc dopodrobna a někdo je zase dopodrobna 

chce, tak je těžko říct, jak to dělat jinak 

• myslí si, že hospodaření za rok 2016 vyšel tak dobře, že to ani nečekali 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000025/2017 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

1. Zprávu o plnění rozpočtu, plánu hospodářské činnosti a vyúčtování výsledků hospodaření 

městské části Praha 17 za rok 2016 (závěrečný účet). 

2. Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření městské části Praha 17 za období od 1. 1. 

2016 do 31. 12. 2016. 

 

2) schvaluje 

závěrečný účet městské části Praha 17 za rok 2016: 

 

1. za hlavní činnost městské části Praha 17 za rok 2016 s těmito výsledky: 

příjmy celkem                 194 393 068,55 Kč 

výdaje celkem                222 738 334,43 Kč 

schodek hospodaření       28 345 265,88 Kč 
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2. za hospodářskou činnost městské části Praha 17 za rok 2016 s těmito výsledky: 

výnosy celkem                                         207 406 812,23 Kč 

náklady celkem                                        118 356 717,28 Kč 

výsledek hospodaření před zdaněním       89 050 094,95 Kč 

3. za finanční hospodaření městské části Praha 17 za rok 2016 s následujícími vztahy městské 

části ke státnímu rozpočtu a k rozpočtu hl. m. Prahy: 

a) městská část odvede do státního rozpočtu          197 672,53 Kč 

b) městská část odvede do rozpočtu hl. m. Prahy              0,00 Kč 

c) městská část obdrží z rozpočtu hl. m. Prahy           5 920,00 Kč 

  

3) souhlasí 

ve smyslu ustanovení §17 odst. 7 písm. a) zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů, ve znění pozdějších změn, uzavřít celoroční hospodaření městské části 

Praha 17 vyjádřením souhlasu, a to bez výhrad. 

Méně závažné chyby a nedostatky uvedené ve Zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření 

městské části Praha 17 za období od 1. 1. 2016 do 31. 12. 2016 byly odstraněny ještě před 

projednáváním závěrečného účtu v Zastupitelstvu městské části Praha 17 dne 28. 6. 2017 na 

základě Příkazu starostky městské části Praha 17. 

 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 1) 

 

 
 

4. Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. čtvrtletí 2017 

 

J. Hájek 

• předkládá a seznamuje zastupitele s tímto bodem 

 

Diskuze: 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000026/2017 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

Zprávu o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. čtvrtletí 2017. 

 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0 Poznámka: Nehlasoval 1) 

 

 
 

5. Schválení konečného pořadí uchazečů a výběru nejvhodnější nabídky v rámci veřejné 

soutěže na provozovatele Víceúčelového sportovního centra Na Chobotě 

 

Diskuze: 

 

MUDr. Katra 

• jak si představujete vztah k naším Řepským občanům, školám atd. bude to nějak 

zvýhodněné?  
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p. Mareš  

• zdejší centrum Na Chobotě bude větší než centrum než to, které provozujeme ve 

Vysočanech v rámci veřejné soutěže jsme předkládali ceníky, kdy jsme nastavili ceny  

takové, aby nám tam chodili lidi, je tam poměrně nastavená škála ceníku, v případě 

nějakých škol nebo jiných aktivit budeme tyto věci řešit individuálně 

 

M. Bartoš  

• požádal o doplnění informace do důvodové zprávy tam kde se hovoří o nabízených 

cenách/ nabízeném nájemném  

 

J. Masopust  

• všichni jsme měli možnost se dostatečně s tímto předkladem seznámit, a součástí 

tohoto předkladu je důvodová zpráva, protokol o jednání komise, z něhož vyplývá, na 

jakém základě komise rozhodla  

 

Ing. Černý 

• dnes jsem dostal mailem stanovisko druhé společnosti v pořadí, a myslím, že bychom 

se s ním měli vypořádat, než budeme hlasovat o výsledku této soutěže, já se 

stanoviskem nesouhlasím, ale měli bychom se o něm pobavit 

 

Mgr. Synková  

• dala slovo právnímu oddělení MČ Praha 17  

 

Ing. ThDr. PhDr. JUDr. Leo Salvet, Ph.D.  

• Podání firmy ASC Praha s.r.o. v němž se tato firma domáhá zrušení veřejné soutěže, 

konstatuje, že údajně mělo být postupováno při výběru provozovatele podle 

koncesního zákona, nikoliv podle občanského zákoníku. Dále namítá jisté 

nesrovnalosti, co se týče financování oprav budoucím provozovatelem. Co se týče 

koncesního zákona jeho použití nepřicházelo v úvahu, neboť provozovatel není 

současně investorem. Ve věci oprav je podání obtížně srozumitelné. Smlouva 

Pachtovní, která je součástí Smlouvy o smlouvě budoucí pachtovní zcela jasně 

stanoví, že veškeré opravy bude hradit provozovatel. Požadavek firmy ASC Praha 

s.r.o. na zrušení soutěže je právně irelevantní.  

 

MUDr. Katra  

• myslí si, že je bezpředmětné, aby zde diskutovali o věci, která přišla hodinu před 

zasedáním ZMČ  

 

Mgr. Černovský  

• veřejná soutěž probíhala podle zákonné úpravy, není v kompetenci RMČ, aby to 

vyhodnotila a uzavřela, co když my tady teď odhlasujeme, že s tím nesouhlasíme, a že 

to bude někdo jiný, ale tak to nejde rozhodnout o tom, že to bude někdo jiný, když už 

proběhla řádná soutěž 

 

Mgr. Synková  

• informovala, že před lety si ZMČ vymínilo schvalovat pořadí uchazečů o provozování 

sportovního centra, a proto vám RMČ toto pořadí předkládá 

 

J. Masopust  
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• součástí předkladu je protokol jednání komise, je tam hodnotící komise jsou tam 

členové ZMČ, předklad je dobře zpracovaný, tak abychom mohli podle něj jednat  

 

 

Ing. Černý  

• považuji za relevantní zabývat se materiálem který se týká bodu, který máme na 

programu, zejména proto, že dodaný materiál apeluje na MČ, RMČ i ZMČ, aby 

veřejnou soutěž zrušilo, a tím se prostě musíme zabývat i přes to, že dorazil pozdě 

• nicméně konstatuje, že je spokojen s tím, co pan Salvet přednesl a souhlasí s ním  

 

Mgr. Černovský 

• říká, že byl odpůrcem toho, aby se provozování zadalo externí firmě, myslel si, že 

když je to investice MČ, že by to měla MČ sama provozovat, ale prezentace této firmy 

ho přesvědčila o opaku 

• pořád má ale problém s tím, že pronajímáme staveniště se základy a myslí, že během 

stavby se může ještě hodně věcí změnit 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000027/2017 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) se seznámilo 

v souladu se závěrem hodnotící komise, s konečným pořadím a doporučením schválit výběr 

nejvhodnější nabídky veřejné soutěže s názvem Výběr provozovatele víceúčelového 

sportovního centra Na Chobotě, vyhlášené v souladu s ustanovením § 1772 zák. č. 89/2012 

Sb. obč. zák. v platném znění. 

  

2) schvaluje 

konečné pořadí uchazečů. V rámci veřejné soutěže s názvem Výběr provozovatele 

víceúčelového sportovního centra Na Chobotě, vyhlášené v souladu s ustanovením § 1772 

zák. č. 89/2012 Sb. obč. zák. v platném znění podali nabídku 4 uchazeči. 

 

3) schvaluje 

na základě usnesení RMČ č. Us RMČ 000221/2017 ze dne 10.5.2017 v souladu se závěrem 

hodnotící komise výběr nejvhodnější nabídky v rámci veřejné soutěže s názvem Výběr 

provozovatele víceúčelového sportovního centra Na Chobotě, vyhlášené v souladu s 

ustanovením § 1772 zák. č. 89/2012 Sb. obč. zák. v platném znění. Nejvhodnější nabídku 

podal uchazeč Infinit s.r.o., IČ 27904989, Praha 7, Holešovice, Jablonského 639/4, který 

nabídl roční výši pachtovného 7 500 000,-Kč. 

 

4) zmocňuje 

starostku Mgr. Synkovou k podpisu Smlouvy o smlouvě budoucí pachtovní a Pachtovní 

smlouvy se společností Infinit s.r.o, IČ 27904989, Praha 7, Holešovice, Jablonského 639/4. 

 

Zodpovídá  

1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

   zajistit podpis 

2. Mgr. Daniel Černý, Právník úřadu  



12 

 

   na vědomí 

 

5) ukládá 

KS postupovat ve smyslu usnesení. 

Zodpovídá  

1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

    

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 1) 

 

 

 
 

6. Výpůjčka volného prostoru sloužícího k podnikání v čp. 1138 Jiránkova, Praha 6 - 

Řepy pro KC Průhon; doplnění těchto prostor do zřizovací listiny KC Průhon za účelem 

zřízení zázemí pro turistický oddíl 

 

 

J. Hájek 

• předkládá a seznamuje zastupitele s tímto bodem 

 

 

Diskuze: 

  

Usnesení číslo: Us ZMČ 000028/2017 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

návrh RMČ Praha 17 ze dne 24. 5. 2017 - usnesení č. 000242/2017 na 

schválení výpůjčky volného prostoru sloužícího k podnikání č. 301 v č.p. 1138 Jiránkova, 

Praha 6 - Řepy pro KC Průhon, Socháňova 1220, Praha 6 - Řepy na dobu neurčitou za účelem 

rozšíření spektra služeb poskytovaných KC Průhon a doplnění tohoto prostoru do zřizovací 

listiny KC Průhon. 

 

2) schvaluje 

výpůjčku volného prostoru sloužícího k podnikání č. 301 v domě čp. 1138 Jiránkova, Praha 6 

- Řepy pro KC Průhon na dobu neurčitou za účelem rozšíření spektra služeb poskytovaných 

KC Průhon, Socháňova 1220, Praha 6 - Řepy a doplnění zřizovací listiny KC Průhon o tento 

prostor. 

 

3) ukládá 

zástupci starostky J. Hájkovi postupovat ve smyslu tohoto usnesení 

 

Zodpovídá  

1. Mgr. Roztočil Martin, MBA, Vedoucí odboru správy obecního majetku  

    

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
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7. Stanovisko k odejmutí pozemků parc. č. 1327/30-32 k.ú. Řepy ze svěřené správy MČ 

Praha 17 

 

 

J. Hájek 

• předkládá a seznamuje zastupitele s tímto bodem 

 

 

Diskuze: 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000029/2017 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednala 

žádost hl. m. Prahy, Mariánské náměstí 2/2, 110 00 Praha 1 - Staré Město, o stanovisko k 

odejmutí pozemků parc. č. 1327/30 (o výměře 109 m2) , parc. č. 1327/31 (o výměře 656 m2) a 

parc. č. 1327/32 (o výměře 354 m2) v k.ú. Řepy ze svěřené zprávy městské části Praha 17, 

 

2) neschvaluje 

odejmutí pozemků parc.č. 1327/30 (o výměře 109 m2), parc. č. 1327/31 (o výměře 656 m2) a 

parc. č. 1327/32 (o výměře 354 m2) v k.ú. Řepy ze svěřené zprávy městské části Praha 17, 

3) ukládá 

zástupci starostky, Jaroslavu Hájkovi, informovat žadatele o rozhodnutí Zastupitelstva MČ 

Praha 17. 

 

Zodpovídá  

1. Mgr. Roztočil Martin, MBA, Vedoucí odboru správy obecního majetku  

    

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

 

 
 

8. Žádost o posun termínu úhrady kupní ceny za BJ 1136/75 Jiránkova 

 

 

J. Hájek 

• předkládá a seznamuje zastupitele s tímto bodem 

 

Diskuze: 

 

Diskuze o posunutí termínu úhrady kupní ceny se zúčastnili zastupitelé: Ing. Lampert, M. 

Bartoš, Mgr. Černovský, doc. PaedDr. Farkač Jan CSc., J. Hájek, Ing. arch. Štěpař, M. Marek. 

 

Ing. ThDr. PhDr. JUDr. Leo Salvet, Ph.D.  
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• k žádosti konstatuje, že jmenovaný tvrzení o svém údajném úrazu a v důsledku toho, 

nemožnosti sjednat hypoteční úvěr nijak nedoložil. Pokud je pravda, co jmenovaný 

uvádí, měl by mu být přiznán invalidní důchod. Lze vážně pochybovat o tom, že 

jmenovaný by byl schopen z invalidního důchodu hradit splátky na úvěr. U 

jmenovaného se jeví z hlediska jistoty bydlení zůstat nadále nájemcem.  

 

Mgr. Synková  

• zeptala se, zda někdo chce dát protinávrh  

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000030/2017 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

žádost Rostislava Úlehly, nájemce BJ č. 1136/75 v domě čp. 1136, Jiránkova ulice, Praha 6 - 

Řepy o prodloužení termínu zaplacení kupní ceny za bytovou jednotku o 3 měsíce. Současný 

stanovený termín úhrady je do 27. 6. 2017 

 

2) nesouhlasí 

s prodloužením termínu zaplacení kupní ceny za bytovou jednotku 1136/75 

 

3) schvaluje 

odstoupení MČ Praha 17 od smlouvy č. 2016/0335 o převodu vlastnictví k jednotce 1136/75 v 

k.ú. Řepy, uzavřené dne 27. 2. 2017 

 

4) ukládá 

zástupci starostky J. Hájkovi postupovat ve smyslu tohoto usnesení 

 

Zodpovídá  

1. Mgr. Roztočil Martin, MBA, Vedoucí odboru správy obecního majetku  

    

Usnesení - (Pro: 12, Proti: 4, Zdržel se: 4 Poznámka: Nehlasoval 1) 

 

 
 

9. Stanovisko Městské části Praha 17 jako člena Společenství vlastníků pro dům 

Vondroušova 1150 - 1153, Praha 6, IČO: 28459202, se sídlem Praha 6, Vondroušova 

1151/19, PSČ 16300, se změnou prohlášení vlastníka budovy v souvislosti s výstavbou 

zádveří u deseti bytových jednotek.  

 

M. Marek  

• omlouvá se, že tento předklad dává až nyní na stůl, je to narychlo aby se nemuselo 

čekat až na další ZMČ, které je v plánu až v září 

• ale předkládá a seznamuje zastupitele s tímto bodem 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000031/2017 

 

Zastupitelstvo městské části 
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1) projednalo 

stanovisko Městské části Praha 17 jako člena Společenství vlastníků pro dům Vondroušova 

1150 - 1153, Praha 6, IČO: 28459202, se sídlem Praha 6, Vondroušova 1151/19, PSČ 16300, 

ke změně prohlášení vlastníka, neboť v důsledku výstavby zádveří došlo ke změnám velikosti 

bytových deseti jednotek a recipročním změnám velikosti spoluvlastnických podílů na 

společných částech domu. 

 

2) schvaluje 

jako člen Společenství vlastníků pro dům Vondroušova 1150 - 1153, Praha 6, IČO: 28459202, 

se sídlem Praha 6, Vondroušova 1151/19, PSČ 16300, změnu prohlášení vlastníka, která se 

navrhuje v důsledku výstavby zádveří, v jejímž důsledku došlo ke změnám velikosti bytových 

deseti jednotek a recipročním změnám velikosti spoluvlastnických podílů na společných 

částech domu. 

 

3) ukládá 

starostce Městské části Praha 17 podepsat změnu prohlášení vlastníka schválenou tímto 

usnesením. 

 

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

 
 

 

Mgr. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  

a občanům za účast na jednání ZMČ a popřála všem přítomným hezké léto. 

 

 

 

Schválil a ověřil:  

 

 

 

M. Marek  .................................................... 

 

 

 

J. Masopust                         .................................................... 

 

 

 

 

J. Bösser                              ................................................... 

 

 

 

V Praze 4. 7. 2017 

 

Zapsala: Ing. Martina Minaříková 

 

 


